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Po wczorajszej wpadce Napoli, Roma znowu ma szansę na odskoczenie

rywalowi w tabeli. Dziś Giallorossi zmierzą się z Sampdorią, a na

wczorajszej konferencji prasowej pojawił się Rudi Garcia, który wydawał

się być w lepszym humorze niż ostatnio.

 

Totti...

- Dzisiaj trenował z nami pierwszy raz od kontuzji, ale poradził sobie dobrze. Jest w

mojej głowie tak samo jak inni dostępni.

 

Florenzi...

- To nie tylko zawodnik, który wprowadza równowagę, jest także graczem szeroko

atakującym. To jego pozycja. Postawię na niego, kiedy drużyna będzie go

potrzebować.

 

Obraz po Florencji...

- Liga Europy wraca w czwartek, ale teraz jej nie ma. Mamy właśnie coś jakby

przerwę pomiędzy dwoma połowami meczu. Myślimy tylko o lidze. Mam wielu

zawodników do wyboru i jestem z tego powodu zadowolony. Nie zaprzątam sobie

głowy niedostępnymi zawodnikami.

 

Gervinho...

- Mam skład i robię z niego użytek. Każdy gracz jest dla mnie ważny. Ten sezon

nauczył nas, że wszyscy zawodnicy mogą zrobić różnicę w każdej chwili. Wielu

piłkarzy wraca, a w czwartek z grupą będzie także Ibarbo. Wolę podejmować

decyzję niż nie mieć wyboru. Cały skład jest istotny.

 

De Rossi...

- Powtórzę to co mówiłem o Daniele. To jeden z najlepszych, włoskich zawodników.

Jest młody i ma na koncie ponad sto występów dla reprezentacji. Wciąż będzie miał

rolę do odegrania i nie tylko w tym sezonie. Nie będę mówił o wszystkich rzeczach,

które mają miejsce w szatni, bo niektóre są święte i związane jedynie z drużyną.
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Forma na własnym stadionie...

- Drużyna zagrała trochę dobrego od początku stycznia. Nie odbywało się to przez

całe 90 minut, ale udało nam się odrobić zaległości. To pokazuje, że mamy psychikę

twardą jak skała. Teraz chcemy powrócić do wygrywania przed własną

publicznością, na Olimpico, przed Curva Sud. To musi dać nam dodatkową

motywację. Wszystkie passy, czy to dobre, czy złe, dobiegają końca.

 

Doumbia...

- Jest pod każdym względem w lepszej kondycji. Rozpoczął już pełny program

kondycyjny i możemy go wykorzystać.

 

Nainggolan...

- Nie ma problemu z tym co Radja powiedział po meczu we Florencji.

 

Sampdoria...

- Są dobrą, fizyczną drużyną. Popełniają wiele fauli, by stłamsić przeciwnika.

Dokonali też dobrych zakupów w styczniowym okienku transferowym. Od początku

sezonu radzą sobie nieźle i mają dobrego trenera, który jest trochę cwany. Mam na

myśli to, co powiedział o Ljajiću, gdy stwierdził, że ten musi być trochę bardziej

samolubny pod bramką. Prawdopodobnie oczekuję zyskać dzięki temu przewagę.

Oceniam Sinisę jako doskonałego zawonika, który świetnie uderzał z rzutów

wolnych, a teraz wykonuję dobrą robotę jako trener w Sampie. Są świetną drużyną,

ale z naszej perspektywy to nic nie zmienia. Musimy wygrać.
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